
Kære andelshavere 

Efter 27 år i bestyrelsen og heraf 22 år som bestyrelsesformand er det tid til overvejelser i livet og hvad 

man skal bruge tid på og hvilke afsavn, holdninger og meninger der er under pres, når man lever 

et engageret og aktivt liv. 

Jeg har elsket hvert minut i fjernvarmebestyrelsen og det er en fantastisk rejse vi har været på sammen 

og med meget flotte resultater og et Fjernvarmeværk der er I virkelig topform på alle parametre. Vi har ikke 

altid været enige i debatten om beslutninger, men når de skulle træffes, så har vi gjort det sammen.  

Jeg er et engageret menneske der brænder for samfundsforhold og har derfor brug for, at stå af og se det 

hele uden for fjernvarmebranchen.  

Jeg har derfor skrevet til bestyrelsen, at jeg udtræder af bestyrelsen d. 1.7.2019 og at jeg selvfølgelig er til 

rådighed med overlevering af igangværende projekter, eksterne relationer og øvrige igangsatte aktiviteter 

frem til den næste ordinære generalforsamling i 2020. 

Jeg vil gerne takke andelshaverne for den tillid I har vist mig gennem årene og bede jer om fortsat, at bakke 

op om jeres lokale Fjernvarmeværk, som på mange måder viser vejen for fremtidens fjernvarmeværk.  

Jeg vil også takke ledelse og medarbejdere gennem årene for et forbilledligt samarbejde, hvor vi har været 

bevidste om hvilke roller og opgaver vi har haft, det har gjort det nemt at være bestyrelse, og jeg håber at 

bestyrelsen fremover vil fortsætte den linje der er lagt. 

 

De bedste sommerhilsner 

Thorkild Løkke, fhv. Formand Hadsund Fjernvarme 

 


